
Dz-10.0021.4.2019 

UCHWAŁA Nr IV/36/2019 

Rady Dzielnicy X Swoszowice   

                                                         z dnia 19 lutego 2019 r. 

 

w sprawie rozpoczęcia prac budowlanych w ramach zadania pn. „Rozbudowa 

ul. Fortecznej na odcinku pomiędzy ul. Zakopiańską a ul. Zawiszy”. 

 

Na podstawie § 3 pkt 3 lit. k uchwały Nr XCIX/1504/14 Rady Miasta Krakowa z dnia 

12 marca 2014 r. w sprawie: organizacji i zakresu działania Dzielnicy X Swoszowice w 

Krakowie (Dz. Urz. Woj. Mał. z 2014 r. poz. 1846 z późn. zm.) Rada Dzielnicy X 

Swoszowice uchwala, co następuje: 

 

 

§ 1. 

Wnioskuje się do Prezydenta Miasta Krakowa o podjęcie działań mających na celu 

rozpoczęcie w 2019 roku prac budowlanych w ramach zadania pn. „Rozbudowa 

ul. Fortecznej na odcinku pomiędzy ul. Zakopiańską a ul. Zawiszy”. 

 

 

§ 2. 

 Integralną część uchwały stanowi poniższe uzasadnienie. 

 

 

§ 3. 

 Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

                                                            Przewodniczący 

                                                             Rady i Zarządu Dzielnicy X Swoszowice 

 

 

                                                              Maciej Nazimek 

 

 

 

UZASADNIENIE 

Nawierzchnia ulicy Fortecznej na odcinku pomiędzy ul. Zakopiańską a ul. Zawiszy jest 

w bardzo złym stanie technicznym. Na odcinku od Fortu Łapianka do ul. Zagaje z uwagi na 

zwężenie nie ma możliwości ruchu dwukierunkowego co powoduje nieustanne kolizje 

i zakorkowanie się całej drogi oraz stanowi z powodu braku chodników bardzo duże 

zagrożenie dla pieszych. Rozbudowa, m.in. konieczne poszerzenie jezdni i budowa 

chodników ww. ulicy poprawi bezpieczeństwo pieszych i pojazdów Ze względu na ciągłą 

niezwykle dynamiczną rozbudowę osiedla Kliny na ww. ulicy stale zwiększa się natężenie 

ruchu pojazdów a ulica ta jest jedynym w pełni dostępnym wjazdem i wyjazdem z ulicy 

Zakopiańskiej. Rozpoczęcie prac budowlanych w 2019 r. zapisane w WPI i WPF  jeszcze do 

końca 2018 roku jest od dawna wyczekiwane przez lokalną społeczność i pozwoli 

przyspieszyć rozwiązanie jednego z największych problemów w zakresie infrastruktury 

drogowej na terenie Dzielnicy X.  


